
Vážené kamarádky a vážení kamarádi z Cechu hornického a hutnického! 

 

V pátek 21. března 2025 tiše odešel Alois Falc, emeritní dlouholetý ředitel Kovohutí 

Příbram, jedna ze zakládajících osobností Cechu příbramských hutníků-olovářů 

v roce 1974. 

Do sta let mu scházely pouhé dva měsíce. 

Občas jsem ho navštěvoval s jeho bývalými 

spolupracovníky, s kamarádem jsme mu 

popřáli k jeho 99. narozeninám  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mluvil jsem s ním naposledy na Silvestra a Zdeněk Kunický ho navštívil ještě 

nedlouho před jeho odchodem do hutnického nebe. 

Do vysokého věku byl zcela soběstačný, řídil auto, chodil na taneční zábavy, nebál 

se sklenky vína – prostě žil. 

A jako ředitel podniku v sedmdesátých a osmdesátých letech minulého století byl 

lišák všemi mastmi mazaný. Kovohutě byly díky němu tak trochu útočiště pro lidi 

neoblíbené tehdejším režimem. Své lidi neváhal chránit a pečoval o fabriku, aby byla 

v rámci možností co nejefektivnější a nejmodernější. 

Nevím jak ostatní, ale já na něj vzpomínám s úctou a rád. 

 

Čest jeho památce. 

 

Zdař Bůh 

Pavel David 

Cech příbramských horníků a hutníků, z.s. 

Příbram, 26. 3. 2025 


